

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT5095619

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT OF PARTIAL INTEREST
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
AGUILA TECHNOLOGIE	04/10/2018
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	ATOS MANAGEMENT FRANCE
Street Address:	80 QUAI VOLTAIRE
Internal Address:	IMMEUBLE RIVER OUEST
City:	BEZONS
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	95870
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Patent Number:	9925952
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(216)579-6073
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	2165791700
Email:	ascheidler@pearne.com
Correspondent Name:	PEARNE & GORDON LLP
Address Line 1:	1801 EAST 9TH STREET
Address Line 2:	SUITE 1200
Address Line 4:	CLEVELAND, OHIO 44114
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	APIC-59661
NAME OF SUBMITTER:	STEVEN J. SOLOMON
SIGNATURE:	/stevenjsolomon/
DATE SIGNED:	08/14/2018
Total Attachments: 3	
source=Partial-Assignment-Aguila-Atos#page1.tif	
source=Partial-Assignment-Aguila-Atos#page2.tif	
source=Partial-Assignment-Aguila-Atos#page3.tif	

CONTRAT CONFIRMATIF D'UNE CESSION DE BREVET

ENTRE

AGUILA Technologie, société par actions simplifiée au capital de 150.000 Euros, dont le siège est au 2, terrasses Claude Shannon, Technopole Izarbel, 64210 BIDART, FRANCE et immatriculée sous le numéro 514 105 261 au RCS de Bayonne,

Représentée par son Président Hubert FORGEOT, dûment habilité aux fins de signature des présentes,

Ci-après dénommé
"Cédant"

D'UNE PART

ET

Atos Management France, société par actions simplifiée au capital de 8.021.701 Euros, dont le siège est au 80 quai Voltaire -- Immeuble River Ouest, 95870 BEZONS, FRANCE et immatriculée sous le numéro 480 055 664 au RCS de Portoise,

Représentée par son Président Jean-Marie SIMON, dûment habilité aux fins de signature des présentes,

Ci-après dénommé
"Cessionnaire"

D'AUTRE PART

Ci-après dénommées collectivement les "Parties"

ETANT PREALABLEMENT EXPOSE :

Le Cédant est propriétaire des Brevets et Demandes de brevet suivants :

- la demande de brevet prioritaire n° FR1357557, déposée le 31 juillet 2013 et intitulée "Dispositif de découpe d'une ceinture",
- la demande de brevet internationale n° PCT/FR2014/051996, déposée le 31 juillet 2014 sous priorité de la demande prioritaire ci-dessus,
- la demande de brevet Européenne n° EP14832381.9, déposée le 31 juillet 2014 sous priorité de la demande prioritaire ci-dessus,
- la demande de brevet américaine n° US14909231, déposée le 31 juillet 2014 sous priorité de la demande prioritaire ci-dessus,
- la demande de brevet canadienne n° CA2920065, déposée le 31 juillet 2014 sous priorité de la demande prioritaire ci-dessus,
- la demande de brevet canadienne n° CA2933226, déposée le 31 juillet 2014 sous priorité de la demande prioritaire ci-dessus,

CONFIRMATORY AGREEMENT OF PATENT
ASSIGNMENTBETWEEN

AGUILA Technologie, a simplified joint stock company with a share capital of 150,000 Euros, having its corporate headquarter at 2, terrasses Claude Shannon, Technopole Izarbel, 64210 BIDART, FRANCE and registered with the Registry of Companies of Bayonne under No. 514 105 261,

Represented by its President Hubert FORGEOT, duly authorized to execute the present document,

Hereinafter referred to as the
"Assignor"

ON THE ONE HAND

AND

Atos Management France, a simplified joint stock company with a share capital of 8,021,701 Euros, having its corporate headquarter at 80 quai Voltaire -- Immeuble River Ouest, 95 870 BEZONS, FRANCE and registered with the Registry of Companies of Portoise under No. 480 055 664,

Represented by its President Jean-Marie SIMON, duly authorized to execute the present document,

Hereinafter called
"Assignee"

ON THE OTHER HAND

Hereinafter jointly referred to as the "Parties"

WHEREAS:

The Assignor owns the following Patents and Patent Applications:

- the priority patent application No. FR1357557, filed on July 31, 2013 and named "Device for cutting a belt",
- the international patent application No. PCT/FR2014/051996, filed on July 31, 2014 under priority of the above priority patent application,
- the European patent application No. EP14832381.9, filed on July 31, 2014 under priority of the above priority patent application,
- the United-States patent application No. US14909231, filed on July 31, 2014 under priority of the above priority patent application,
- the Canadian patent application No. CA2920065, filed on July 31, 2014 under priority of the above priority patent application,
- the Canadian patent application No. CA2933226, filed on July 31, 2014 under priority of the above priority patent application,
- and of any corresponding foreign patent application,

- et de toute demande de brevet étranger correspondante, ainsi que de tout demande divisionnaire, de continuation, ou de réexamen, et chaque brevet délivré ou ré-délivré sur la base des demandes de brevet précitées.

Par le présent contrat, le Cédant cède et transfère au Cessionnaire, qui l'accepte, une quote-part de la propriété des Brevets et Demandes de Brevet mentionnés ci-dessus.

Aux fins de l'inscription de cette Cession auprès des Offices concernés, les Parties ont souhaité conclure le présent Contrat.

IL A ETE CONVENU CE QUI SUIT :

ARTICLE 1 -- CESSION

Le Cédant cède et transfère une quote-part de la propriété des Brevets et Demandes de Brevet mentionnés ci-dessus, au profit du Cessionnaire, qui l'accepte.

ARTICLE 2 -- PUBLICITE -- ENREGISTREMENT

Le présent contrat sera enregistré auprès du / des Office/s et/ou de la / des Organisation/s compétent/s au regard des droits dont la propriété est transféré.

ARTICLE 3 -- POUVOIR

Tous pouvoirs sont donnés par les Parties au porteur d'une copie du présent contrat pour procéder à son inscription auprès du / des Office/s et/ou de la / des Organisation/s compétent/s.

ARTICLE 4 -- NOMBRE D'EXEMPLAIRES

Le présent contrat est établi en trois (3) exemplaires originaux.

A / At: *Bidart*
Le / On: *22/04/10 AB*

Le Cédant / The Assignor

[Signature]



Hubert FORGEOT
Président / President

Témoin du Cédant / Assignor's Witness :

A. FLEURY
[Signature]

as well as of any divisional, continuation, or re-examination application, and of any patent that issues or re-issues based on any of the above patents or patent applications.

Under this agreement, the Assignors assigns and transfers to the Assignee, which accepts same, a share of the property of the above mentioned Patents and Patent Applications.

For the purpose of the Assignment's recordation with the concerned patent Offices, the Parties wish to conclude the present Agreement.

THE PARTIES AGREED ON THE FOLLOWING:

ARTICLE 1 -- ASSIGNMENT

The Assignor hereby confirms the assigns and transfers a share of the property of the Patents and Patent Applications to the Assignee, which accepts.

ARTICLE 2 -- ADVERTISEMENT -- REGISTRATION

This agreement shall be recorded with the competent Office/s and/or Organization/s in regard to the rights the property of which is assigned.

ARTICLE 3 -- POWER OF ATTORNEY

Full power of attorney is given by the Parties to the bearer of a copy of the present agreement to proceed with its record with the competent Office/s and/or Organization/s.

ARTICLE 4 -- NUMBER OF COPIES

This agreement is drawn up in three original copies.

Le Cessionnaire / The Assignee

[Signature]

Jean-Marie SIMON
Président / President

Témoin du Cessionnaire / Assignee's Witness :

J. Forgeot
[Signature]

